
بنا را بر این بگذارید که شما بندهی خدا باشید نه اینکه خدا بندهی شما باشد.
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متن پرسش

با سلام مدتی هست که از خدا طلب حاجتی دارم هرچه به دعا متوسل میشم از ائمه میخوام اما

نمیشه روز عاشورا و تاسوعا واقعا غبطه میخوردم به کسانی که حاجت گرفتن و دارن ادای نذر میکنن

اما چرا نذر من رو امام حسین قبول نمیکنه.مدتی هست نماز میخونم اما نمازم روح نداره چون فکر

میکنم اصلا من رو نمی بینند خیلی از خدا خواستم لااقل یجور بهم بفهمونه که حرفم رو میشنوه آخه

خواسته من نه غیر طبیعیه نه دست نیافتنی هرچه هم خودم تلاش میکنم بدتر هم میشه .چکار کنم

اصلا خدا تو این مورد بهم توجهی نمیکنه چقدر دست و پا بزنم؟از این میترسم اعتقاد و یقینم مشکل

دار بشه و درمانده بشم.واقعا این سوال خیلی ذهنم رو مشغول کرده چرا خدا میگه از من بخوایدبعد

بهمون نمیده؟خوب وقتی خدا بهم نده یا بهم نشون نده که چرا بهم نداد و من ناامید بشم که باعث

خوشحالی شیطان هست خدا این رو میخواد؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنا را بر این بگذارید که شما بندهی خدا باشید نه اینکه خدا بندهی شما

باشد. پس آنچه را خدا میخواهد بخواهید تا بهشتها در مقابل شما گشوده شود. موفق باشید


